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Jong N-VA Zandhoven lanceert tienpuntenplan 
voor veiligere fi etspaden
Uit de fi etsbarometer die de provincie Antwerpen in 2018 liet uitvoeren blijkt dat de fi etspaden in Zandhoven in dramatische 
staat zijn. Met een gemiddelde score van 4,9/10 is onze gemeente zelfs gebuisd. “Om het in fi etstermen uit te drukken: we 
bengelen niet meer achteraan het peloton, we hebben de rol al lang moeten lossen. Het is hoog tijd dat daar iets aan verandert”, 
zegt ondervoorzitter en initiatiefnemer Aron Sempels.

De N-VA-jongeren hebben van de zomermaanden gebruik-
gemaakt om de fietspaden in Zandhoven te bestuderen. Om het 
CD&V-gemeentebestuur alvast een duw in de goede richting te 
geven, lanceert Jong N-VA Zandhoven een tienpuntenplan met 
concrete voorstellen om de verkeersveiligheid in Zandhoven ein-
delijk op te krikken. Zo pleiten ze onder meer voor een versnelde 
aanpak van de slechtste fietspaden, de aanleg van nieuwe fietspaden 
om zogenaamde missing links weg te werken en een duidelijke 
scheiding tussen de fietspaden en de straat. Waar mogelijk zelfs 
met een groene invulling. Een win-win voor veiligheid en natuur.

Oplossingen zijn broodnodig

In september startte het nieuwe schooljaar. Traditioneel springt de 
jeugd dan op de fiets richting school. “Met dit plan hopen we ook 
onze burgemeester en schepenen te overtuigen van de noodzaak 
van veilige fietspaden. Wij staan klaar om samen aan de broodno-
dige oplossingen te werken”, zegt initiatiefnemer Bart Coopmans.

Meer middelen vrijmaken

“Een plan is maar zo sterk als de middelen die ertegenover 
staan”, weet ook Jong N-VA-ondervoorzitter Aron Sempels. “En 
dus zullen er in de eerste plaats meer middelen moeten worden 
vrijgemaakt. Momenteel is er jaarlijks vanuit de gemeente slechts 
50.000 euro voorzien voor ‘de aanpak van verscheidene fiets- en 
wandelpaden’. Een druppel op een hete plaat.”

Proactief werken

De bevoegde CD&V-schepen wijst erop dat er na twee zware 
ongevallen op de kruising tussen de Dennenlaan en de Keulse-
baan, waarvan één met dodelijke afloop, een studiebureau wordt 
aangesteld om de verkeerssituatie aan te passen. We zijn blij om 
te horen dat dat kruispunt eindelijk herbekeken wordt. Jammer 

genoeg bewijst het gemeentebestuur opnieuw dat het achter de 
feiten aanloopt. In ons tienpuntenplan stellen wij daarom voor 
om proactief een lijst met zwarte punten op te maken met alle 
gevaarlijke oversteekplaatsen en kruispunten en die vervolgens in 
functie van hun gevaar aan te pakken.

Veiligheid boven prestigeprojecten

Ook moederpartij N-VA Zandhoven kaart het gebrek aan fiets-
veiligheid al verschillende jaren aan bij het gemeentebestuur. 
“Een overheid heeft enkele kerntaken waaraan ze moet voldoen. 
De veiligheid van haar burgers garanderen is er daar één van. 
De komende jaren stijgt de Zandhovense schuldenberg met 
maar liefst twee miljoen euro. Maar de verkeersveiligheid gaat er 
amper op vooruit. Voor een nieuw recreatiecentrum daarentegen 
kan blijkbaar wel geld worden vrijgemaakt. Daar stellen wij ons 
serieuze vragen bij”, zegt voorzitter Dieter Stulens.

 De N-VA-jongeren stelden vast dat de fi etspaden in Zandhoven in 
erbarmelijke staat zijn.

Jong N-VA-ondervoorzitter Aron Sempels, Jong N-VA-bestuurslid 
Bart Coopmans en voorzitter van het moederbestuur Dieter Stulens. 

N-VA Zandhoven plaatste het plan van de N-VA-jongeren op 
de agenda van de gemeenteraad van september. Het volledige 
plan vindt u op de website zandhoven.jongnva.be.
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Verschillende straten zijn 
in zeer slechte staat
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Vlaamse steun voor jeugdverblijf ‘t Groenhof en zorgverblijf Hooidonk
Vlaams minister van Toerisme Zuhal Demir heeft  al 12,5 miljoen euro aan steunmaatregelen toegekend aan het sociaal 
toerisme. Zo’n 32.000 euro daarvan gaat naar jeugdverblijf ‘t Groenhof vzw in Pulle. Zorgverblijf Hooidonk in Zandhoven kan 
op 329.000 euro rekenen. Beide verblijven krijgen op die manier een stevige duw in de rug. “Zij verdienen al onze steun, want 
ondanks deze zeer moeilijke periode maken ze het alsnog mogelijk dat kwetsbare groepen net als iedereen kunnen genieten van 
een deugddoende vakantie of daguitstap”, aldus Peter Smets van N-VA Zandhoven.

De voorbije maanden waren door de coronamaatregelen 
bijzonder zwaar voor de toeristische sector. En dat heeft niet 
alleen gevolgen voor wie van toerisme leeft, maar ook voor 
wie een vakantie of uitstap maar moeilijk zelf kan financieren 
of speciale zorg nodig heeft. “Het is voor die mensen dat ik via 
Toerisme Vlaanderen de nodige middelen heb vrijgemaakt”, 
zegt Demir. “Iedereen verdient vakantie en daar zal corona 
niks aan veranderen.”

Hard getroffen door lockdown

Het geld dient voor sociale kortingen voor mensen in 
armoede, voor vakantieorganisaties die samenwerken in 
het netwerk ‘Iedereen Verdient Vakantie’ en om de zorg- en 
jeugdverblijven in Vlaanderen te ondersteunen. De onder-
steuning is welkom, want van 14 maart tot en met 7 juni 
moesten zorg- en jeugdverblijven en vakantieorganisaties 
noodgedwongen de deuren sluiten door de lockdown. Een 
moeilijke periode die ze moesten overbruggen.

Belangrijk werk in moeilijke omstandigheden

“Het doet me deugd om te zien hoe onze toeristische onder-
nemers zelfs in moeilijke omstandigheden inspanningen 
leveren om vakantie mogelijk te maken voor kwetsbare 
mensen”, zegt minister Demir. “Zij verdienen niet alleen een 
dikke pluim, maar ook de nodige middelen om de rekening 
te laten kloppen. Daarom konden onze zorg- en jeugd-
verblijven en vakantieorganisaties ook voor de periode 
tussen 8 juni en eind augustus op onze steun rekenen. Er 
volgde ook nog een tweede projectoproep #ontdekkingtroef 
en de vele partners van het netwerk ‘Iedereen verdient 
Vakantie’ kunnen rekenen op nog meer middelen om 
vakanties voor kwetsbare groepen mogelijk te maken.”

Zorgverblijf Hooidonk krijgt een stevig duwtje in de rug. 

Steun aan onze ondernemers? #tuurlijkda
Onze Antwerpse ondernemers beleven moeilijke tijden. 
De drastische coronamaatregelen brachten imagoschade 
met zich mee en de economische gevolgen zijn groot. 
Om ondernemend Antwerpen een hart onder de riem te 
steken, lanceerde het provinciebestuur samen met partners 
als UNIZO, NSZ, Comeos, Toerisme Provincie Antwerpen 
en Horeca Vlaanderen de campagne #tuurlijkda. “Met die 
campagne moedigen we inwoners en bezoekers aan om weer 
naar buiten te komen”, aldus gedeputeerden Luk 
Lemmens en Jan De Haes.

Neem zeker een kijkje op www.tuurlijkda.be.
Gedeputeerden Luk Lemmens en Jan De Haes.
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Vlaams minister van Toerisme Zuhal Demir en lid van het bijzonder 
comité voor de sociale dienst en bestuurslid Peter Smets.
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Profi ciat, Jan en Gerda!
Gerda Petit en Jan Corluy uit Viersel stonden mee aan de 
wieg van N-VA Zandhoven. Deze zomer waren ze 50 jaar 
getrouwd en dat ging niet onopgemerkt voorbij. Enkele 
bestuursleden zetten hen dan ook graag in de bloemetjes. 
We wensen hen nog vele en gezonde jaren toe!

Geslaagde moederdagactie
Ter ere van Moederdag brachten we op 15 augustus de winnaars 
van onze moederdagactie een mooie bos bloemen. Suzanne 
Janssens uit Massenhoven en Wiske Claes uit Viersel werden 
’s ochtends verrast met een prachtige ruiker.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming.

De N-VA zal altijd op de barricaden staan om uw stem te laten meetellen. En met 
hoe meer we zijn, hoe luider onze stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u.

Wilt u uw toekomst in eigen handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u 
dat dat alleen kan in een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 45.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.
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Gemeentepersoneel in de  
bloemetjes gezet ter ere van  
de Vlaamse feestdag
N-VA Zandhoven wil het gemeentepersoneel ook in dit 
coronajaar in de bloemetjes zetten. Ter ere van de Vlaamse 
feestdag brachten enkele bestuursleden gebak om hen te 
bedanken voor de ongeziene inzet, veerkracht en flexibiliteit 
in deze moeilijke omstandigheden.

De afgelopen maanden zagen we een ongeziene inzet,  
veerkracht en flexibiliteit van het gemeentepersoneel tijdens  
de coronacrisis. Personeel werd ingeschakeld op andere  
diensten, maakte bijkomende kinderopvang mogelijk in de 
scholen, zorgde mee voor de bedeling van mondmaskers en 
Kereuzze KaZo!-cheques, bleef werken in vaak moeilijke  
omstandigheden, enzovoort.

Flexibel

Ter ere van de Vlaamse feestdag zette N-VA Zandhoven het  
gemeentepersoneel daarom ook in dit coronajaar in de bloemetjes  
met gebak. Enkele bestuursleden brachten op donderdag 9 juli 
cupcakes naar de personeelsleden op het gemeentehuis en in 
het gemeentemagazijn aan evenementenhal de Populier.  
“De coronacrisis leerde hoe belangrijk het is om gemotiveerd 
gemeentepersoneel te hebben, dat zich flexibel kan heroriën-
teren en reorganiseren als het nodig is”, zegt ondervoorzitter 
Conny Van den Heuvel.

Altijd met glimlach

“We willen iedereen bedanken die zijn steentje bijdraagt om 
onze gemeente in goede banen te leiden en draaiende te houden 
in deze toch wel uitzonderlijke tijden. Ondanks de moeilijke 
omstandigheden blijft ons gemeentepersoneel het beste van 
zichzelf geven, steeds met de glimlach. Wij 
appreciëren ten volle de inspanningen en 
willen de medewerkers ondersteunen en 
bedanken voor hun veerkracht en inzet”, 
aldus Conny Van den Heuvel.

Zandhoven zet resoluut in op zomerscholen
Vlaanderen lanceerde in mei een open oproep aan scholen, lokale besturen, maar 
ook aan bijvoorbeeld welzijnsorganisaties om zomerscholen te organiseren. De 
oproep viel niet in dovemansoren en kende een groot succes. “We moeten op 
elke mogelijke manier vermijden dat leerlingen met een leerachterstand aan het 
nieuwe schooljaar beginnen”, zegt Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts.

De coronacrisis heeft het afgelopen schooljaar grondig verstoord. Een deel van de 
leerlingen liep daardoor het risico om na de zomer met een achterstand aan het 
nieuwe schooljaar te starten. In de zomerscholen konden leerlingen in de maanden 
juli en augustus hun kennis gericht bijspijkeren.

Alle kinderen mee

Zandhovens N-VA-fractievoorzitter Monique Suls is tevreden dat ook Zandhoven 
resoluut inzette op de organisatie van zomerscholen. “We willen koste wat het kost 
alle leerlingen mee, zodat niemand uit de boot valt. Om die reden werd in het  
revalidatiecentrum Pulderbos een zomerschool georganiseerd. Een zomerschool 
kan écht een van de positieve effecten van corona worden.”

 Enkele bestuursleden verrasten het gemeentepersoneel met cupcakes.

 “Kinderen mogen dit schooljaar niet uit de boot 
vallen, omdat ze tijdens de coronacrisis leerachter-
stand opliepen”, stelt fractievoorzitter Monique Suls.

Ondervoorzitter Conny Van den Heuvel. 
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N-VA Zandhoven teleurgesteld in plannen gemeentebestuur
N-VA Zandhoven stelt vast dat het meerjarenplan 2020-2025, zeg maar de krijtlijnen op basis waarvan burgemeester 
Van Hove en zijn schepencollege de komende jaren verder wil besturen, één grote lege doos blijkt te zijn.

Algemeen, vaag én niet transparant

Gemeenteraadslid Marijke Lambrechts is ontgoocheld, simpelweg omdat de plannen té algemeen 
en té vaag zijn. “Het is niet duidelijk naar welke concrete projecten het belastinggeld van de 
Zandhovenaar precies zal gaan. Het meerjarenplan staat vol grootse doelstellingen, maar van 
concrete maatregelen is geen spoor te bekennen. Telkens ontbreekt het aan antwoorden op de 
simpele vragen: Wat gaat er nu specifiek gebeuren? Hoe wordt het concreet gerealiseerd? En hoe 
wordt het betaald?”, zegt ze.

Marijke Lambrechts, gemeenteraadslid

Verhoging vergoedingen gemeenteraadsleden onbegrijpelijk

Tom Van Bergen vindt het onbegrijpelijk dat het gemeentebestuur de gemeenteraadsleden een 
verhoging van de presentiegelden toekent van 15 procent. “In tijden van besparingen valt dit toch 
moeilijk te verklaren. Zeker als we zien dat het Vlaams Parlement overeengekomen is om 6 procent 
te besparen op zijn werkingskosten én op de partijdotaties. Het wordt des te schrijnender als we 
opnieuw moeten vaststellen dat de subsidies voor onze verenigingen ongewijzigd blijven. De 
subsidies voor voetbalverenigingen werden al meer dan 30 jaar (!) niet meer aangepast.”

Tom Van Bergen, gemeenteraadslid

Zeldzame ziekte ‘planomanie’

Ward Peeters vreest dat het gemeentebestuur lijdt aan de zeldzame maar dure ziekte ‘planomanie’. 
“We moeten jammer genoeg vaststellen dat het gemeentebestuur bij de regelmaat van de klok werk 
wil maken van een plan, ontwerp of studie. Het is vreemd dat er een onweerstaanbare drang is om 
voor elk project eerst een plan of ontwerp op te maken. Eigenlijk erkent het gemeentebestuur dat 
het nog geen idee heeft hoe het wat wil aanpakken.”

Ward Peeters, gemeenteraadslid

Ruim de tijd

“Het gemeentebestuur had nochtans meer dan een jaar de tijd om zijn verkiezingsbeloftes in 
concrete actieplannen om te zetten. CD&V is immers al sinds 1976 eenzijdig aan de macht in 
Zandhoven. Je zou toch mogen veronderstellen dat het schepencollege onderhand weet waar de 
bestuurlijke prioriteiten liggen”, licht gemeenteraadslid Oliver Vertruyen verder toe.

Oliver Vertruyen, gemeenteraadslid

Constructieve oppositie

N-VA Zandhoven blijft dus op haar hon-
ger zitten. Het voorgestelde meerjarenplan 
blijkt een lege doos te zijn. Geen concrete 
klimaatmaatregelen, geen acties om het 
wonen betaalbaarder te maken voor de eigen 
inwoners, geen duidelijke antwoorden op de 
problematiek rond mobiliteit en sluipverkeer. 
Het enige dat we weten is dat er plannen 
opgemaakt zullen worden, veel plannen. 

“Het Zandhovense gemeentebestuur is een 
kei in het spuien van mist. Het is duidelijk 
dat men het meerjarenplan enkel en alleen 
heeft ingevuld omdat het wettelijk verplicht 
is. Het feit dat het algemeen, vaag, niet trans-
parant en weinig ambitieus is, getuigt van 
weinig respect voor de Zandhovenaars en de 
oppositiepartijen. Niettemin zullen wij steeds 
constructief blijven meewerken om zoveel 
mogelijk zaken te realiseren”, besluit fractie-
voorzitter in de gemeenteraad Monique Suls.

Monique Suls 
Fractievoorzitter
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Samen maken we Antwerpen groener

Hebt u een
goed idee en wiltu mee de handen uitde mouwen steken?
Mail dan naar meerbos@vlaanderen.be

4.000 hectare extra bos tegen 2024, dat is de ambitie van Zuhal Demir en de Vlaamse 

Regering. Ze slaan daarvoor de handen in elkaar met een ongeziene Bosalliantie van natuur-

verenigingen, bosgroepen, regionale landschappen, lokale besturen en jeugdverenigingen.

• erkent Zuhal 463 hectare extra natuurreservaten en maakte ze 921 hectare

natuurreservaat toegankelijker,

• investeren we in een van onze oudste natuurgebieden, De Liereman, nadat het vorige zomer 

door een grote bosbrand getroffen werd,

• maken we werk van een aaneengesloten grensoverschrijdend natuurgebied van 1.000 hectare 

in de vallei van ’t Merkske in Zondereigen (Baarle-Hertog),

122 
miljoen

euro budget

4.000 ha
effectief extra bos

tegen 2024

20.000 ha
extra natuur

onder natuurbeheer

In de provincie Antwerpen ...

Zuhal Demir, Vlaams minister van Omgeving

De relatie tussen Vlaanderen en de natuur was de voorbije 
jaren geen goed huwelijk. Daar brengen wij verandering in.”

“

Samen maken we Antwerpen groenerSamen maken we Antwerpen groener


